



مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة

HOPE Qatar

Centre For Persons With Disabilities

Licensed by the Ministry of Education and Higher Education

بترخيص من وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي



Ref: L/2026/137
Dated: 20/05/2026

مرجع رقم: خ/ 137/2026
التاريخ: 2026/05/20

To,
Mr. Amir Al Mulla
CEO of Qatar Society for Rehabilitation of Special Needs
(QSRN)
Doha, Qatar

الى،
السيد أمير الملا
الرئيس التنفيذي للجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات
(QSRN) الخاصة
الدوحة، قطر

Subject: Renewal of Partnership and Continuation of Discount Support for QSRN Registered Members.

الموضوع: تجديد الشراكة واستمرار دعم الخصم للأعضاء المسجلين في الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة.

Dear Mr. Amir Al Mulla,

حضرة السيد أمير الملا المحترم،

Warm greetings from HOPE Qatar Centre for Persons with Disabilities.

تحياتنا من مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة.

We would like to extend our sincere appreciation to the Qatar Society for Rehabilitation of Special Needs (QSRN) for the valued partnership and collaboration we have shared over the past year 2025-2026. It has been an honor for HOPE Qatar to work alongside an organization that is deeply committed to supporting individuals with different abilities and their families across Qatar.

نتقدم بخالص شكرنا وتقديرنا للجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة على الشراكة والتعاون المثمر الذي جمعنا خلال العام الماضي 2025-2026. لقد كان شرفاً لنا في هوب قطر العمل جنباً إلى جنب مع منظمة ملتزمة التزاماً راسخاً بدعم الأفراد المصابين بالتوحد وعائلاتهم في جميع أنحاء قطر.

Following the successful collaboration established through our previous Memorandum of Understanding, we are pleased to express our interest in renewing and continuing this partnership for the upcoming year 2026-2027. We truly believe that our shared vision of inclusion, empowerment, and accessible support services can continue to create a meaningful impact within the community.

بعد التعاون الناجح الذي أثمر عنه مذكرة التفاهم السابقة، يسعدنا أن نعرب عن رغبتنا في تجديد هذه الشراكة ومواصلة العمل الدراسي القادم 2026-2027. ونحن نؤمن إيماناً راسخاً بأن رؤيتنا المشتركة للشمول والتمكين وتوفير خدمات الدعم المتاحة ستواصل إحداث أثر إيجابي ملموس في المجتمع.

As part of this continued collaboration, HOPE Qatar would be delighted to maintain the special support extended to QSRN registered members by continuing to offer up to 10% discount on tuition fees and therapeutic training services at our Centre.

وكجزء من هذا التعاون المستمر، يسعد لهوب قطر بالحفاظ على الدعم الخاص المقدم للأعضاء المسجلين في الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة من خلال الاستمرار في تقديم خصم يصل إلى 10٪ على الرسوم الدراسية وخدمات التدريب العلاجي في مركزنا.

At HOPE Qatar, we remain committed to providing high-quality educational and therapeutic services tailored to the individual needs of children and young adults with special needs. We are confident that through our continued partnership with QSRN, we can further strengthen the support available to families and contribute positively towards building a more inclusive society.

في هوب قطر، نلتزم بتقديم خدمات تعليمية وعلاجية عالية الجودة مصممة خصيصاً لتلبية الاحتياجات الفردية للأطفال والشباب ذوي الاحتياجات الخاصة. ونحن على ثقة بأن شراكتنا المستمرة مع الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة ستعزز الدعم المقدم للأسر وتسهم بشكل إيجابي في بناء مجتمع أكثر شمولاً.



Providing Help, Opportunity, Participation, and Education for the differently abled

PO Box 47243, Doha, Qatar Tel: +974 44850510 800HOPE (4673)

info@hope-qatar.org hopeqatarcenter@gmail.com

www.hope-qatar.org





مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة
HOPE Qatar
Centre For Persons With Disabilities

Licensed by the Ministry of Education and Higher Education

بترخيص من وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي



We kindly look forward to your feedback and hope to proceed with the renewal formalities at your convenience. Please feel free to let us know if any updated documentation or modifications are required from our side.

Thank you once again for your trust and collaboration. We look forward to continuing this meaningful partnership together.

With best regards,

نتطلع إلى تلقي ملاحظتكم، ونأمل أن نستكمل إجراءات التجديد بما يناسبكم. يُرجى إبلاغنا في حال احتجتكم إلى أي وثائق محدثة أو تعديلات من جانبنا.

نشكركم مجدداً على ثقتكم وتعاونكم. نتطلع إلى مواصلة هذه الشراكة المثمرة معاً.

مع أطيب التحيات،


Dr. Rajeev Thomas Mathew
Founder & Chief Mentor

الدكتور راجيف توماس ماثيو
المؤسس والمرشد الرئيسي



Providing Help, Opportunity, Participation, and Education for the differently abled

PO Box 47243, Doha, Qatar Tel: +974 44850510 800HOPE (4673)

info@hope-qatar.org hopeqatarcenter@gmail.com

www.hope-qatar.org



MEMORANDUM OF UNDERSTANDING (MoU)

Between
HOPE Qatar Centre for Persons with Disabilities
And
Qatar Society for Rehabilitation of Special Needs

مذكرة تفاهم

بين

مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة

و

الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة

تم توقيع هذه المذكرة في يوم 20 مايو 2026م، بين:

This Memorandum of Understanding (MoU) is made and entered into on this 20th day of May, 2026, by and between:

- **HOPE Qatar Centre for Persons with Disabilities**, a specialized education and therapy provider for individuals with disabilities, located at New Salata, Doha, Qatar, hereinafter referred to as **"HOPE Qatar"**;

AND

- **Qatar Society for Rehabilitation of Special Needs**, a non-profit organization working to support individuals with disabilities and their families in the State of Qatar, located at Doha, Qatar, hereinafter referred to as **"QSRN"**.

Collectively referred to as the **"Parties."**

1. Purpose

The purpose of this MoU is to establish a collaborative understanding between HOPE Qatar and QSRN to support individuals with different abilities by making quality education and therapy services more accessible and affordable to QSRN-registered members.

2. Agreement of Support

- HOPE Qatar agrees to provide up to **10% discount** on its standard tuition and therapeutic training fees to individuals who are:
- Officially registered members of QSRN, and
- Able to present valid documentation confirming active membership (e.g., ID card or official letter).

- مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة، مزود متخصص في التعليم والعلاج للأشخاص ذوي الإعاقة، الكائن في منطقة السلطة الجديدة، الدوحة، قطر، ويشار إليه لاحقاً بـ "هوب قطر".

و

- الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة، منظمة غير ربحية تعمل على دعم الأشخاص ذوي الإعاقة وأسرهم في دولة قطر، الكائنة في الدوحة، قطر، ويشار إليها لاحقاً باسم "الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة".

ويشار إليهم مجتمعين بـ "الطرفين".

1. الهدف

تهدف هذه المذكرة إلى إنشاء تفاهم تعاوني بين هوب قطر والجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة من خلال توفير خدمات التعليم والعلاج بجودة عالية وبأسعار ميسرة لأعضاء الجمعية المسجلين.

2. اتفاقية الدعم

- يتعهد هوب قطر بتقديم خصم بنسبة 10% على الرسوم الدراسية القياسية ورسوم التدريب العلاجي للأشخاص الذين:
- هم أعضاء مسجلون رسمياً في الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة، و
- قادرون على تقديم وثائق تثبت العضوية الفعالة (مثل بطاقة العضوية أو خطاب رسمي).

Handwritten signature and date: 20/05/2026

This discount will apply to:

- Educational tuition
- Therapeutic training sessions and services offered at HOPE Qatar

The discount will be valid for the full duration of the student's continuous enrollment at HOPE Qatar, provided the individual maintains active membership with QSRN.

3. Responsibilities of the Parties

HOPE Qatar shall:

- Apply the discount to eligible students after verifying their QSRN membership.
- Ensure that discounted services maintain the same quality and standards as those offered to all students.
- Appoint a liaison officer for smooth coordination with QSRN.

QSRN shall:

- Provide valid proof of membership to interested families seeking services at HOPE Qatar, if required.
- Coordinate with HOPE Qatar to confirm active status of members, if required.
- Promote awareness of this initiative among its members.
- Refer its members to seek the services of HOPE Qatar.

يشمل الخصم:

- الرسوم الدراسية التعليمية
- جلسات وخدمات التدريب العلاجي المقدمة في هوب قطر

ويظل الخصم ساريًا طوال مدة تسجيل الطالب المستمرة في هوب قطر، بشرط الحفاظ على العضوية الفعالة في الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة.

3. مسؤوليات الأطراف

هوب قطر سيلتزم بـ:

- تطبيق الخصم على الطلاب المؤهلين بعد التحقق من عضويتهم في الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة.
- ضمان أن الخدمات المخفضة تقدم بنفس الجودة والمعايير المقدمة لجميع الطلاب.
- تعيين مسؤول لتنسيق للتواصل الفعال مع الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة.

الجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة ستلتزم بـ:

- تقديم إثبات عضوية ساري للأسر المهتمة بالحصول على خدمات هوب قطر، عند الحاجة.
- التنسيق مع هوب قطر لتأكيد حالة العضوية، عند الحاجة.
- الترويج لهذه المبادرة بين أعضائها.
- إحالة أعضائها للاستفادة من خدمات هوب قطر.

4. Duration and Termination

- This MoU shall come into effect on the date of signing and remain valid for a period of **one (1) year**, with automatic renewal on an annual basis unless terminated by either party.

- Either party may terminate this MoU with **30 days' written notice** to the other party.

- Termination shall not affect any services or discounts already agreed upon or rendered.

5. Confidentiality

Both parties agree to maintain the confidentiality of any personal information shared in the implementation of this MoU and comply with the relevant data protection regulations in the State of Qatar.

6. Amendments

Any changes or additions to this MoU must be made in writing and signed by authorized representatives of both parties.

7. Legal Standing

This MoU reflects the mutual intentions and understanding of the parties. It is not legally binding but serves as a formal expression of shared goals and cooperation. It is non-exclusive in nature.

4. المدة وإنهاء الاتفاق

- يبدأ سريان مذكرة التفاهم هذه من تاريخ التوقيع وتظل سارية لمدة عام واحد، وتجدد تلقائيًا سنويًا ما لم يتم إنهاؤها من قبل أحد الطرفين.

- يحق لأي من الطرفين إنهاء هذه المذكرة بإشعار كتابي مسبق مدته 30 يوماً للطرف الآخر.

- لا يؤثر الإنهاء على أي خدمات أو خصومات تم الاتفاق عليها أو تقديمها مسبقاً.

5. السرية

يتعهد الطرفان بالحفاظ على سرية أي معلومات شخصية يتم تبادلها ضمن تنفيذ هذه المذكرة، والامتثال للوائح حماية البيانات المعمول بها في دولة قطر.

6. التعديلات

يجب إجراء أي تغييرات أو إضافات على هذه المذكرة كتابيًا وتوقيعها من قبل ممثلين مفوضين من الطرفين.

7. الوضع القانوني

تعكس مذكرة التفاهم هذه النوايا والتفاهم المتبادل بين الطرفين. وهي غير ملزمة قانونًا، ولكنها بمثابة تعبير رسمي عن الأهداف المشتركة والتعاون. وهي غير حصرية بطبيعتها.

Signature
20/05/2016



مركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة

HOPE Qatar

Centre For Persons With Disabilities

Licensed by the Ministry of Education and Higher Education
بترخيص من وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي



8. Signatures

8. التوقيعات

IN WITNESS WHEREOF, the Parties have executed this Memorandum of Understanding on the date first written above.

وإثباتاً لذلك، قام الطرفان بتنفيذ مذكرة التفاهم هذه في التاريخ المكتوب أولاً أعلاه.

For HOPE Qatar Centre for Persons with Disabilities:

لمركز هوب قطر للأشخاص ذوي الإعاقة:

Name: Dr. Rajeev Thomas
Title: Founder and Chief Mentor

الاسم: الدكتور راجيف توماس
الصفة: المؤسس والمرشد الرئيسي

Signature: [Signature]
Seal: _____



التوقيع: [Signature]
الختم: _____



For Qatar Society for Rehabilitation of Special Needs:

لجمعية القطرية لتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصة:

Name: _____
Title: _____

الاسم: _____
الصفة: _____

Signature: _____
Seal: _____

التوقيع: _____
الختم: _____



Providing Help, Opportunity, Participation, and Education for the differently abled

PO Box 47243, Doha, Qatar Tel: +974 44850510 800HOPE (4673)

info@hope-qatar.org hopeqatarcenter@gmail.com

www.hope-qatar.org

